
Referat fra Miniårsmøte 2018 

Onsdag 28. november Idrettens hus Brann Stadion 

 

Tilstede: 

Øistein Paulsen – Bergenslærerne 

Reidar Vetti – HSI 

Bjørn Batalden – BKK 

Egil Karlsen – Skogselskapet 

Kjell Erik Myre – Hordaveg BIL 

Jan Haugland – Tryg BIL 

Torbjørn Bygstad – Equinor 

Kristian Hj Falch – NHH 

Jarle Stokken – DXC 

Karen Clementsen Kayser- Sbanken 

Vibeke Mjaatvedt – Dnb 

Dagfinn Hole – Rolls Royce 

Grete Lind – HSI 

Nina Goga – HVL 

Øistein Stemme – Hordaveg 

Ragnar Kayser – Tryg BIL 

Kirsti Gytre Lund – HSI 

Jan Lohne – Skogselskapet 

Siren Hopland – Skage Transport  

 

Sak 1. Valg av ordstyrer og referent 

 Ragnar Kayser ordstyrer 

 Siren Hopland referent 

Sak 2.  Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

 Innkommende saker lagt ut litt sent, beklager det. 

Sak 3. Årsmelding 



Godkjent med innspill.  Utmerkelse årets arrangement, det er små marginer som skiller.  Tryg 

BIL ble vinner, med HSI og Skage Transport tett opptil.   

Sak 4. Regnskap.  Pr. dato ikke komplett pga sykdom blant ansatte i kretsen.  Legger det ut når det 

er klart. 

Sak 5. Saker fra O-utvalget.   

a.1   Utsettes til sak 6.2 

a.2    Skal vi kutte ut BM medaljer. 

           Det ble besluttet å kutte ut medaljer.  

b.-c. Terminliste 2019 – Statusorientering 

3 datoer mangler pr. dags dato. 

Diskusjon på måten lagene får tildelt datoene på. Flere forslag kom inn: Lagene bør sette 

opp 2-3 ønsker for datoer, ta kontakt med andre lag om det krasjer og ta en diskusjon 

om flytting. Noen lag trenger bekreftelse på datoer tidlig. O-utvalget 

v/terminlisteansvarlig bør sette en frist, f.eks. etter Hordaland Orienteringskrets’ 

lagledermøte, og fordele løpsdatoer til klubbene etter fristen. Ingen klubber får tildelt 

dato før fristen, ledige datoer etter fristen fordeles fortløpende. Forslag at små lag kan 

slå seg sammen for å arrangere løp.  Øistein kan være behjelpelig med å formidle 

kontakt. 

Godt jobbet av Jan Lohne, terminansvarlig. 

d. Lagre hengeren i vinter.  Flere forslag kom opp, Ragnar gir beskjed om det ikke løser seg. 

Sak 6. Innkommende saker. (se eget skriv for innkommende saker) 

1. Fra Skogselskapet: Forslag til endring av godkjent løp i ranking. 

Det ble besluttet av dagens ordning skal fortsette. 

 

2. Fra Bergenslærerne: Ranking og Rådsmesterskap 

Det ble besluttet å kutte ut rådsmesterskap for 2019, og evt ta det opp til ny vurdering 

neste år. 

3. Strøm til orienteringsløp 

O-Utvalget skal jobbe videre med alternativer og komme opp med et forslag til 

aggregat/batteripakke. 

 

Sak 7. Nye representanter O-Utvalget 

 Kristian Hj Falch – NHH 

 Nina Goga – HVL 

 Jan Lohne og Siren Hopland går ut. 

 

Referent Siren Hopland  


